
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XVI/2025
z sesji w dniu 30 kwietnia 2025 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 30 kwietnia 2025 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:03 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięto udział 14 członków.

Obecni:
l. Jordan Barański
2JacekChowaniec
3. Paweł Handzlik
4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Elżbieta Lenda
8. Alina Macher

9. Bożena Maślanka

10. Małgorzata Olma
11. Patrycja Panek
12. Piotr Pielesz

13. Katarzyna Pilarz
14. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XVI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 14.00 otworzyła XVI sesję Rady Gminy Wilkowice, następnie
stwierdziła obecność 14 radnych na sesji z 15-osobowego składu rady, stwierdzając tym samym
prawomocność obrad, (nieobecny radny-A. Bysko).

Następnie Przewodnicząca odczytała klauzulę RODO. Pełna treść klauzuli została wywieszona na
drzwiach przed wejściem na salę sesyjną.

W następnej kolejności Przewodnicząca powitała zebranych:
radnych - lista obecności stanowi zafgcznik nr l do protokołu,
Wójta Gminy Wilkowice p. Macieja Mrówkę,
Skarbnika Gminy p. Aleksandrę Kastelik,
Sekretarza Gminy p. Wojciecha Cendrzaka,
Radnego Rady Powiatu Bielskiego p. Adama Caputę,
Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach
p. Gabrielę Hamerlak-Ciurlę,
Sekretarza Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Wilkowicach
p. Martynę Szczygłowską

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.
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3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Zmian do porządku obrad nie wniesiono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.

Radny Rady powiatu Bielskiego P. A. Caputa poinformował, że w marcu br. zebrał od wszystkich
Sołtysów informacje o najpilniejszych tematach związanych z zadaniami na drogach powiatowych
w Gminie Wilkowice. W kwietniu Zarząd Dróg Powiatowych w Bielsku-Biatej przekazał, że część
tematów została zrealizowana:

Bystra:
- montaż lustra na wyjeździe z ul. Osiedlowej zostanie zrealizowany, natomiast na ul. Ochota

nie, ze względu na brak odpowiedniej widoczności,
- barierki na skrzyżowaniu ulic od Klimczoka, Wyzwolenia, Szczyrkowska zostały wymienione,

natomiast przy Szkole Podstawowej nr 2 będą wymienione w terminie późniejszym,
- na ul. Fatata wycięto drzewa i przycięto kilka,
Meszna:

- wycięto 2 drzewa i wykonano pielęgnację przy ul. Szczyrkowskiej
Wilkowice:
- barierki na ul. Wyzwolenia zostały wymienione,
- przedłużenie chodnika w rejonie ul. Szkolnej - na około dziesięciometrowym odcinku przy

ul. Wyzwolenia, naprzeciwko wjazdu w ul. Szkolną - temat ten jest realizowany przez ZDP,
- chodnik na ul. Kurkowej w kierunku przejścia obok starej szkoły w Huciskach - realizacja

tego zadania możliwa jest w przyszłym roku. Radny P. A. Caputa, w imieniu Zarządu Dróg
Powiatowych w Bielsku-Białej, zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy Wilkowice P. M. Mrówki, aby
prace projektowe wziął na siebie Urząd Gminy Wilkowice, a realizacją zajmie się ZDP

Radny Powiatu P. A. Caputa dodatkowo poinformował, że uzupełniono kostki na skrzyżowaniu
w rejonie ul. Wyzwolenia, Kościelna, Szkolna w Wilkowicach - zadanie zrealizowano.
Ponadto P. A. Caputa poruszył sprawę ronda w Bystrej - zlecenie opracowania dokumentacji
projektowej najprawdopodobniej zostanie zlecone w maju br. Dodał, że ma również nadzieję, że
decyzja w sprawie modernizacji skoczni będą pozytywne.

Pani Przewodnicząca Rady powitała osoby z biura rady tj. protokolanta P. M. Lempart, p. Karolinę
oraz informatyka P. A. Dyk.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.

Wójt przedstawił informację na temat pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:

Postępowania prowadzone zgodnie z ustawą PZP:

l) W dniu 28.03.2025 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych w ramach przeprowadzonego
postępowania na usługę "Odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy Wilkowice".
Do postępowania wpłynęła jedna oferta. W dniu 29. 04. 2025 r. podpisano umowę z firmą Ekoład
Sp. z o. o. z Wilkowic, na kwotę 2.018.520,00 zł. Umowa obowiązuje do końca 2025 r.

2) W dniu 05. 03. 2025 r. opublikowano postępowanie na "Budowę oraz przebudowę kanalizacji
sanitarnej w Bystrej i Mesznej w ul. Nadmesznej i ul. Orczykowej". Otwarcie ofert nastąpiło w
dniu 21. 03. 2025 r. Do postępowania złożono pięć ofert. W dniu 24. 04. 2025 r. podpisano umowę
z Wykonawcą na kwotę brutto: 1.285. 239, 28 zł. Termin realizacji do 01. 09. 2025 r.
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3) W dniu 05.03, 2025 r. nastąpiło otwarcie ofert do postępowania na "Remont skoczni narciarskiej
HS31 i HS19 im. Józefa Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej". Do postępowania złożono dwie
oferty. Po przeprowadzonych negocjacjach. Wykonawcy podtrzymali pierwotnie złożone oferty.
W dniu 17. 04. 2025 r. podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę brutto 2. 648. 190,00 zł. Termin
realizacji umowy to 17.01. 2026 r.

4) W dniu 24. 03. 2025 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych do postępowania na Pełnienie funkcji
inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Przebudowa ul. Sportowej oraz
rozbudowa ul. Do Lasku w formule zaprojektuj-wybuduj". Do postępowania wpłynęło siedem
ofert. Trwa badanie ofert w zakresie rażąco niskiej ceny.

5) W dniu 03.04.2025 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych w ramach przeprowadzonego
postępowania na "Remont cząstkowy dróg - nawierzchni asfaltowej na terenie Gminy Wilkowice
w sołectwach Bystra, Meszna, Wilkowice". Do postępowania wpłynęło pięć ofert. W dniu
29.04.2025 r, podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę 236.000,00 zł.

6) W dniu 17.04.2025 r. nastąpiło otwarcie ofert złożonych do postępowania na "Rozbudowę
odcinka ul. Sosnowej w Mesznej oraz odcinka ul. Do Boru w Wilkowicach". Do postępowania
wpłynęło sześć ofert. Trwa badanie ofert.

Postępowania prowadzone poza ustawą PZP:

l) W dniu 06.03.2025 r. wysłano zaproszenie do złożenia oferty do postępowania na Pełnienie
funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacją zadania "Budowa oraz przebudowa
kanalizacji sanitarnej w Bystrej i Mesznej w ul. Nadmesznej i ul. Orczykowej". W wyniku
postępowania w dniu 24.04.2025r. podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę brutto 8.850,00
zł.

2) W dniu 12.03.2025 r. wystano zaproszenie do złożenia oferty do postępowania na "Pełnienie
funkcji inspektora nadzoru autorskiego w trakcie realizacji zadania "Remont skoczni narciarskiej
HS31 i HS19 im. Józefa Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej". W dniu 23.04. 2025 r. podpisano
umowę z Wykonawcą na kwotę brutto 16.800,00 zt

3) W dniu 05.03.2025 r. wystano zaproszenie do złożenia oferty do postępowania na "Pełnienie
funkcji inspektora nadzoru inwestorskiego w trakcie realizacji zadania "Remont skoczni
narciarskiej HS31 i HS19 im. Józefa Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej". W dniu 23. 04. 2025 r.
podpisano umowę z Wykonawcą na kwotę brutto: 26. 888,00 zł.

Złożone wnioski o dofinansowanie/ otrzymane dofinansowania

l) W dniu 04.04.2025 r. podpisano aneks do umowy o dofinansowanie na zadanie "Budowa
i przebudowa kanalizacji sanitarnej w Bystrej i Mesznej w ul. Nadmesznej i Orczykowej"
w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 na operację "Gospodarka
wodno-ściekowa", poddziałanie "Wsparcie inwestycji związanych z tworzeniem, ulepszaniem
lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym inwestycji w energię

odnawialną i w oszczędzanie energii" wydłużający termin rozliczenia projektu do 30. 09. 2025 r.

INWESTYCJE:

Postęp prac inwestycyjnych:

l. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: Rozbudowa drogi
wojewódzkiej polegajgca na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 942
ul. Żywiecka w gminie Wilkowice wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego:
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W dniu 28.02.2025 r. Wojewoda Śląski wszczął postępowanie administracyjne w sprawie wydania
decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej (ZRID). Obecnie gmina uzupełnia wniosek
zgodnie z wezwaniami Wojewody.

2. Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budowq zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w tym:
a) Zadanie - Eta II i III: "Przebudowa ul. S ortowe" oraz rozbudowa ul. Do Lasku w formule

zaproiektui-wybudui"
- trwa kompletowanie dokumentacji do złożenia wniosku o wydanie decyzji ZRID
Zadanie - Eta IX: Rozbudowa ul. Do Boru w Wilkowicach w formule za ro"ektu' - wartość
zadania: Trwają prace związane z opracowaniem projektu budowlanego, projektów
przebudowy kolidujących sieci oraz pozwolenia wodno-prawnego.
Zadanie - ETAP V i VI - Budowa i rzebudowa ul. S acerowe" oraz rzebudowa
ul. W ócz nkowe'w formule za ro"ektu"w budu'.

Trwa opracowywanie projektu budowlanego oraz operatu wodno-prawnego.

b)

c)

3. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska, rejon działki
nr 288/5

Przedmiot umowy został odebrany w dniu 03.04.2025 r. i rozliczony. Koszt robót budowlanych to
942.062,51 zł w tym dofinasowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji
Strategicznych w kwocie 906.500,00 zł.

4. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej
Trwają prace związane z budową przepustu przez drogę, wznowiono prace przy Szkole
Podstawowej.

5. Budowa nowych punktów świetlnych
a) Sołectwo Wilkowice

- w 2025 roku zostanie wykonane uzupełnienie oświetlenia przy ul. Rzemieślniczej od strony
ul. Wyzwolenia, planowane jest opracowanie dokumentacji projektowej na doświetlenie
ul. Ziołowej i Leśnej w Wilkowicach.

b) Sołectwo Meszna - zlecono opracowanie dokumentacji projektowej budowy oświetlenia
ulicznego przy ul. Polnej w Mesznej. Koszt opracowania: 5 000,00 zł.

c) Sołectwo B stra
Budowa oświetlenia ulicznego przy ul. Halnej w Bystrej - szacowany koszt inwestycji to
29. 520, 00 zł.

6. Opracowanie dokumentacji projektowej Budowy doświetlenia przejść dla pieszych:
- Bystra ul. Fałata (w rejonie przystanku Ława) - kwota dokumentacji 6 500,00 zł
- Bystra ul. Wyzwolenia (w rejonie ul. Spacerowej) - kwota dokumentacji 6 500, 00 zł
Uzyskano warunki przyłączenia do sieci Tauron. Trwa opracowywanie mapy do celów
projektowych.

7. Modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej przy ul. Ochota
W dniu 23. 04. 2025 r. przekazano oficjalnie plac budowy Wykonawcy robót. Na zadanie
uzyskano dofinansowanie z Programu inwestycji o szczególnym znaczeniu dla sportu - edycja
2023, kwota dofinansowania to 1. 579. 769, 00 zł. Ponadto uzyskano dotację Powiatu
Bielskiego, Miasta Bielsko-Biała oraz Gminy Buczkowice.

8. Modernizacja dachu na budynku OSP Wilkowice
Wybrano wykonawcę robót. Koszt inwestycji to 147. 600, 00 zł.
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9. Regulacja i diagnostyka instalacji odpowiedzialnych za temperaturę w budynku przedszkola
w Mesznej przy ul. Agrestowej l
Zlecono wykonanie powyższej diagnostyki. Kwota zlecenia 13 962,96 zł brutto.

10. Czyszczenie i malowanie elewacji budynku OSP Wilkowice przy ul. Strażackiej w
Wilkowicach. W dniu 01.04.2025 r. podpisano zlecenie na wykonanie powyższych prac. Termin
wykonania do 31.05.2025 r.

11. Modernizacja dachu na budynku Szkoły Podstawowej Nr l w Wilkowicach - zlecono
opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dot. remontu oraz bieżącej konserwacji
dachu. Kwota 30 750, 00 zł brutto.

12. Przebudowa dróg gminnych - opracowanie dokumentacji projektowej dla wytypowanych
dróg do przebudowy na terenie sołectwa Bystra (Głogowa, Długa, Letniskowa), sołectwa
Meszna (Handlowa/Orzechowa, Przelotowa), sołectwa Wilkowice (Pszenna, Gościnna,
Kamienna) - trwa przygotowanie inwestycji dot. zlecenia prac geodezyjnych przed
rozpoczęciem procedury wyłonienia Projektanta.

13. Budowa masztu flagowego w rejonie UG Wilkowice - zadanie zakończone, koszt inwestycji:
3 279, 18 zł, dokumentacja projektowa: 2 398,50 zł.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:

Obecnie przygotowany został wniosek wszczynający postępowanie o udzielenie zamówienia
publicznego o wartości netto powyżej 130.000,00 zł; opis przedmiotu zamówienia oraz projekt
umowy, niezbędne do rozpoczęcia postępowania wyłonienia Wykonawcy Planu Ogólnego Gminy
Wilkowice. Procedura o udzielenie zamówienia publicznego zostanie ogłoszona po weekendzie
majowym.

REPREZENTAOA GMINY
27.03 - udział w spotkaniu z nową Sekretarz Powiatu Bielskiego, Panią Beatą Jura, ws. organizacji
wspólnych przedsięwzięć na terenie Gminy Wilkowice,
28.03 - spotkanie w siedzibie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bielsku-Białej ws. sprawozdania
z wykonania budżetu za 2024 rok oraz realizacji zadań zaplanowanych w budżecie na rok bieżący,
31.03 - spotkanie z Zarządem OSP Wilkowice w temacie remontu budynku strażnicy oraz rozliczenia
zakupu samochodu strażackiego Scania,
02.04 - spotkałem się z przedstawicielami Oddziału Gospodarowania Nieruchomościami PKP S.A.
w Katowicach, ws. pozyskania działek drogowych należących do PKP SA,
04.04 - wziąłem udział w 10-leciu istnienia GOK Promyk w Bystrej,
07.04 - wziąłem udział w konferencji w Bielsku-Białej, pt. : "Czy mamy szansę na czyste powietrze"
zorganizowanej przez WFOŚ w Katowicach,
08.04 - spotkałem się Dyrektorem Szpitala Kolejowego w Wilkowicach Ireneuszem Staniek ws.
tematów z zakresu obrony ludności,
09. 04 - wspólnie z samorządowcami z powiatu bielskiego wziąłem udział w wyjeździe studyjnym do
Częstochowy,
14.04 - wziąłem udział w konwencie wójtów i burmistrzów powiatu bielskiego w Starostwie
Powiatowym w Bielsku-Białej dotyczącym realizacji zapisów ustawy o ochronie ludności i obronie
cywilnej,
15. 04-wziąłem udział w posiedzeniu Zgromadzenia Zwyczajnego Wspólników Ekoład Spółka z o. o.,
16.04 - zorganizowałem Radę Społeczną Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej
w Wilkowicach,
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23.04 - zorganizowałem spotkanie z Uniwersytetem Bielsko-Bialskim oraz Bielskim
Przedsiębiorstwem Budownictwa Przemysłowego ws. realizacji wspólnego projektu, w ramach
którego stworzony zostanie zielony dach na budynku zaplecza sędziowskiego na Magurce
Wilkowickiej,
25. 04 - wziąłem udział w podsumowaniu sezonu zimowego 2024/2025 w Szkole Mistrzostwa
Sportowego w Buczkowicach,
29.04 - spotkałem się z Dyrektorem Szpitala Kolejowego w Wilkowicach Panem Ireneuszem Staniek
oraz Zastępcą Dyrektora ds. Rozwoju Szpitala ws. współpracy pomiędzy szpitalem a gminą,

6. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 r.

Dyrektor GOPS P. G. Hamerlak-Ciurla przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej za 2024 r.

Sprawozdanie zawiera dane/informacje dotyczące:
- struktury organizacyjnej GOPS,
- wydatków GOPS w 2024 r.,
- środków z funduszu przeciw działania COYID-19 w 2024 r.,
- środków z funduszu pomocowego dla obywateli Ukrainy w 2024 r.,
- programów pozabudżetowych realizowanych ze środków funduszu solidarnościowego w 2024 r.,
- środków pozabudżetowych GOPS w 2024 r.,
- wydatków ogółem,
- pobytu w Domach Pomocy Społecznej,
- zasiłków i składek na ubezpieczenie zdrowotne z pomocy społecznej,
- usług opiekuńczych,
- specjalistycznych usług opiekuńczych,
- wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028,
- finansowego programu "Posiłek w szkole i w domu" - 2024 r.,
- usuwania skutków klęsk żywiołowych - powódź wrzesień 2024,
- pieczy zastępczej,
- asystenta rodziny,
- dodatków mieszkaniowych,
- działu pomocy społecznej,
- Karty Dużej Rodziny,
- ośrodka wsparcia Klub Seniora,
- wydatków na Klub Seniora w 2024 r.,
- wycieczki seniorów do Ogrodów Kapias,
- kolędowania seniorów z Jackiem Kowalcze,
- Gminnych Dni Seniora,
- warsztatów - Malowania na szkle,

-warsztatów plastycznych,
-form aktywności fizycznej i rekreacji dla seniorów,
- ilości wypłaconych środków przez dziat świadczeń rodzinnych w 2024 r.,
-finansowania wypłaconych świadczeń rodzinnych w 2024 r.,
- pomocy materialnej o charakterze socjalnym w 2024 r. - stypendia szkolne,
- zadań zleconych w 2024 r. realizowanych przez dział świadczeń rodzinnych,
- wyegzekwowanych kwot działu świadczeń rodzinnych w 2024 r,

Sprawozdanie szczegółowe stanowi załącznik nr 3 do protokołu, natomiast prezentacja stanowi
załącznik 3a do protokołu.

7. Przedstawienie Oceny Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2024.
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Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej P. G. Hamerlak - Ciurla przedstawiła Ocenę Zasobów
Pomocy Społecznej za rok 2024.

Prezentacja obejmowała następujące zagadnienia:
- budżet Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach,
- domy pomocy społecznej,
- usługi opiekuńcze,
- specjalistyczne usługi opiekuńcze dla osób z zaburzeniami psychicznymi,
- pomoc w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu ,
- odpłatność za pobyt dzieci w pieczy zastępczej,
- świadczenia rodzinne,

- składki emerytalno-rentowe od świadczeń rodzinnych,
- świadczenia z funduszu alimentacyjnego,
- program rządowy "Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością";
- program rządowy "Opieka wytchnieniowa",
- opieka wsparcia Klub Seniora w Gminie Wilkowice,
- fundusz alimentacyjny i zaliczka alimentacyjna -wyegzekwowane kwoty.

Ocena Zasobów Pomocy Społecznej stanowi załącznik nr 4 do protokołu, natomiast prezentacja
stanowi załącznik 4a do protokołu.

Dyrektor GOPS P. G. Hamerlak - Ciurla podziękowała władzom gminy - Wójtowi Gminy oraz Radzie
Gminy na czele z Panią Przewodniczącą za okazane wsparcie, zrozumienie, zaangażowanie i działania
na rzecz lokalnej społeczności. Troska o mieszkańców naszej gminy jest nieocenionym wsparciem
oraz motywacją do dalszego działania.
Podziękowała również za dobrą współpracę całemu zespołowi Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Wilkowicach.

8. Sprawozdanie Wójta z realizacji Programu Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok
2024.

Wójt P. M. Mrówka przedstawił najważniejsze informacje ze sprawozdania z realizacji Programu
Współpracy Gminy Wilkowice z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024.

Materiał szczegółowy stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych -
informacja za 2024 r. (działania podejmowane na rzecz młodzieży, na rzecz imprez
środowiskowych, inne koszty bieżące komisji).

P. M. Szczygtowska, w imieniu przewodniczącego Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych, przedstawiła prezentację dotyczącą sprawozdania z działalności Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - informacja za 2024 r. (działania podejmowane na rzecz
młodzieży, na rzecz imprez środowiskowych, inne koszty bieżące komisji).

Sprawozdanie uwzględniało:
- WStęP;
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- skład komisji w liczbach,
- wartość sprzedanego alkoholu w 2024 r.,
- liczbę zezwoleń obowiązujących na dzień 31. 12.2024 r.,
- współpracę z instytucjami zaangażowanymi w profilaktykę, terapię oraz pomoc osobom
uzależnionym,
- kontrolę punktów sprzedaży napojów alkoholowych,
- działalność punktu konsultacyjnego,
- dostęp do psychologa dziecięcego,
- dostęp do psychologa dla dorosłych,
- kluby AA na terenie Gminy Wilkowice,
- współpraca GKRPA związana umowami w liczbach,
- organizacja wypoczynku dla dzieci,
- dotacje celowe,
- wysłannicy Św. Mikołaja (profilaktyczne paczki Mikołajowe),
- działania w placówkach oświatowych,
- działania w placówkach oświatowych C. D.,
-szkolenia,

- podsumowanie finansów GKRPA,

Sprawozdanie szczegółowe stanowi zaiącznik nr 6 do protokołu, natomiast prezentacja stanowi
załącznik 6a do protokołu.

P. E. Lenda zapytała, dlaczego tylko 8 z 43 punktów sprzedających alkohol na terenie naszej gminy
miało przeprowadzoną kontrolę?
P. M. Szczygtowska odpowiedziała, że po pierwsze wynika to z kodeksu przedsiębiorców. Każdy
z przedsiębiorców powinien być kontrolowany przynajmniej raz na pięć lat, bez tak zwanego nękania,
czyli nie częściej niż co roku. W związku z tym komisja stara się wytypować takie punkty, które jeszcze
nie były kontrolowane lub takie punkty, które wydają się potrzebne do skontrolowania Policji
w Szczyrku oraz Straży Gminnej w Wilkowicach. Ponadto dodała, że tylko osiem punktów jest
skontrolowanych, ponieważ takie są możliwości komisyjne. Niestety są tytko dwa zespoły
dwuosobowe, które tę kontrolę przeprowadzają, raz w miesiącu, a taka kontrola jest najczęściej
prowadzona przez jeden zespół. W zespołach pracują pracownicy urzędu, pan dzielnicowy, więc
komisja tak musi dzielić się pracą, żeby mieć realne możliwości do zrealizowania planu.

10. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.

Przewodnicząca przedstawiła informację o pracy w okresie międzysesyjnym od 26 marca do
30 kwietnia 2025 r.

. 3 kwietnia wraz z radnymi udział w otwarciu wystawy pokonkursowej pt. "Patroni naszych
kościołów. Święty Wojciech" w odnowionej galerii Gminnej Biblioteki Publicznej
w Wilkowicach.

. 4 kwietnia wraz z radnymi Rady Gminy uczestnictwo w uroczystych obchodach jubileuszu 10-
lecia działalności Gminnego Ośrodka Kultury "PROMYK" w Bystrej.

. 5 kwietnia z radnymi udział w otwarciu Pucharu Polski Juniorów Młodszych w skokach na
trampolinie, ścieżce i podwójnej mini trampolinie, jaki został rozegrany w Gminnym Ośrodku
Sportu i Rekreacji w Wilkowicach.

. W dniach 7-8 w UG Wilkowice uczestnictwo w szkoleniu (on-line) poświęconym

wykorzystaniu sztucznej inteligencji do pisania wniosków dotyczących pozyskania środków
pozabudżetowych, w tym z Unii Europejskiej. Szkolenie adresowane było przede wszystkim
do organizacji pozabudżetowych.
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. 9 kwietnia na zaproszenie starosty bielskiego z wójtem, dyrektorką GOPSu i
przewodniczącym Komisji Oświaty i Kultury Jackiem Chowańcem uczestnictwo w pielgrzymce
samorządowców powiatu bielskiego do sanktuarium na Jasną Górę.

. 10 kwietnia udział w zebraniu Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów - Oddział
w Wilkowicach oraz w zebraniu Koła Gospodyń Wiejskich w Bystrej.

. 22 kwietnia wraz z radnymi uczestnictwo w inauguracyjnym koncercie festiwalu Sacrum in
Musica w kościele na osiedlu Karpackim podczas którego Bielski Chór Kameralny, Bielska
Orkiestra Kameralna oraz Kwintet wokalny Zespołu Pieśni i Tańca "Śląsk" pod batutą
norweskiego dyrygenta Ragnara Rasmussena wykonał dzieło "The holy spirit Mass" Kima
Andre Arnesena. Przy tej okazji mogliśmy podziwiać i zachwycić się śpiewem radnego Pawła
Handzlika. Gratulacje Panie radny!

. Ponadto uczestnictwo we wszystkich posiedzeniach Komisji Rady Gminy podczas których
zaprezentowałam treść pisma Rady Miejskiej w Bielsku Białej dotyczącego inicjatywy
utworzenia województwa pod beskidzkiego.

11. Informacja Przewodniczącej Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.

Następnie Przewodnicząca A. Macher powiadomiła, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne
interpelacje ani zapytania.

12. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach oraz
realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.

Przewodniczący komisji przedstawili informację o pracy na komisjach:

a) Elżbieta Lenda - przewodnicząca Komisji Rewizyjnej

Komisja Rewizyjna swoje posiedzenie odbyła w dniu 7 kwietnia. Komisja jak zwykle o tej porze
rozpoczęła swoją procedurę absolutoryjną. Dokonała analizy sprawozdania z wykonania budżetu oraz
analizy sprawozdania finansowego Gminy. Ponadto komisja w kontekście pisma w sprawie
utworzenia województwa podbeskidzkiego wypracowała wniosek, który brzmi następująco.
W kontekście pisma Przewodniczącej Rady Miejskiej w Bielsku-Białej dotyczącego zainicjowania
działań związanych z utworzeniem województwa podbeskidzkiego. Komisja Rewizyjna wnioskuje
o skierowanie pisma do Rady Miasta w Bielsku-Białej celem przedstawienia szczegółowych informacji
i argumentów w tym finansowych, społecznych i politycznych dla Gminy Wilkowice związanych
z przedstawioną propozycją dotyczącą utworzenia województwa podbeskidzkiego. Wniosek podjęto
jednogłośnie.

b) Piotr Wałeczek - przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się 8 kwietnia, na którym dokonano analizy
pisma zatytułowanego "wniosek o udzielenie informacji publicznej w przedmiocie źródeł pochodzenia
środków na wypłatę odprawy na mocy art. 20 KN" z 26 marca 2025 r. Został przygotowany projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany Radzie Gminy Wilkowice.
W głosowaniu brało udział 4 członków komisji.
Następnie analizowano pismo zatytułowane "skarga w sprawie drogi ul. Ogrodowa Bystra" z 12 marca
2025 r. oraz wniosku zatytułowanego "droga dojazdowa ul. Ogrodowa Bystra" z 11 marca 2025 r.
Został przygotowany projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany
Radzie Gminy Wilkowice. W głosowaniu brało udział 3 członków komisji.
Dokonano również analizy skargi przekazanej przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska
w Katowicach pismem z dnia 11 marca 2025 r. w sprawie remontu budynku w Wilkowicach.
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Został przygotowany projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, który jednogłośnie był rekomendowany
Radzie Gminy Wilkowice. W głosowaniu brało udział 4 członków komisji.
Wypracowano wniosek: W kontekście pisma z dnia 28 lutego 2025 r. Przewodniczącej Rady Miejskiej
w Bielsku - Białej dotyczącego zainicjowania działań związanych z utworzeniem województwa
podbeskidzkiego. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wnioskuje o skierowanie pisma do Rady Miasta
w Bielsku - Białej celem przedstawienia szczegółowych informacji i argumentów w tym finansowych,
społecznych i politycznych dla Gminy Wilkowice, związanych z przedstawioną propozycją dotyczącą
utworzenia województwa podbeskidzkiego - wniosek podjęto jednogłośnie przy 4 radnych biorących
udział w głosowaniu.

c) Bożena Maślanka - przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska

Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska pracowała w dniu 28 kwietnia br. na
planowanym posiedzeniu i zgodnie z planowanym porządkiem obrad.

W pierwszym punkcie porządku obrad Komisja zapoznała się z informacją przekazaną przez
pracownika Referatu Geodezji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami w zakresie:
-stanu zagospodarowania najemcami budynków socjalnych,
-wolnych lokali mieszkalnych,
-potrzeb zgłaszanych do Gminy,
-sytuacji finansowej związanej z gospodarką gminnym zasobem mieszkaniowym.

Z przedstawionego materiału wynika, że na terenie Gminy Wilkowice - czyli sołectw Bystra,
Meszna, Wilkowice - wynajmowanych jest 20 mieszkań oraz l dom. W przypadku wolnych lokali,
Gmina dysponuje l lokalem socjalnym oraz 4 lokalami komunalnymi. Z uwagi na podjęte decyzje
w zakresie sprzedaży nieruchomości gminnej zlokalizowanej w Wilkowicach przy ul. Wyzwolenia 56,
odstąpiono od zagospodarowania 9 wolnych mieszkań, a 4 rodziny obecnie zajmujące lokale
komunalne zostaną przeniesione do w/w 4 wolnych lokali. Ponadto Komisja zapoznała się
z kryteriami przydziału mieszkań oraz sytuacją finansową w zakresie opłat za czynsz i media. Która to
sytuacja wykazuje znaczny progres w stosunku do lat poprzednich.

Kontynuując informacje w zakresie gospodarki nieruchomościami, w tym gruntami będącymi
własnością Gminy Wilkowice, głos zabrał Geodeta Gminny, który zapoznał Komisję z wnioskiem
mieszkańca Gminy o możliwość zamiany odpowiednich dziatek gruntu będących własnością
wnioskodawcy na działki gruntu należące do Gminy Wilkowice. Analiza zagadnienia wykazała
słuszność wnioskowanej zamiany i doprowadziła do jednomyślnej akceptacji wniosku.

W kolejnym punkcie porządku obrad Komisja została zapoznana z aktualną sytuacją
finansową po l kw. br w zakresie gospodarowania odpadami. Z otrzymanych materiałów z Referatu
Ochrony Środowiska jasno wynika, że podjęte i wprowadzone w ubiegłym roku odpowiednie decyzje
i limity dotyczące odbioru odpadów przyniosły oczekiwany skutek. Na chwilę obecną Komisja
zauważa poprawę w obszarach finansowania systemu przez UG.

Również w pozytywnym aspekcie został omówiony obszar podatków i opłat lokalnych za
2024. Otrzymany materiał i wyjaśnienia Pani Skarbnik nie pozostawiają żadnych wątpliwości, że
pomimo utrzymania stawek podatków i opłat lokalnych w 2024 na poziomie roku 2023, odnotowano
znaczący wzrost w obszarach zarówno osób fizycznych jak i prawnych. Przytoczone wartości
transparentnie obrazują rozwój Gminy Wilkowice.

W dalszej części posiedzenia, realizując kolejny punkt porządku obrad. Komisja
przeanalizowała propozycje nieruchomości, inwestycji i obiektów gminnych w kontekście corocznej
wizytacji takich obiektów i wytypowała 4 takie obiekty, takie jak:

. ul. Kościelna w Bystrej - łącznik z ul. Skośną,

. zbiornik wody pitnej w Bystrej,

. pętla autobusowa "2" - Wilkowice Huciska,

. budynek OSP Wilkowice.
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Następnie przystąpiono do stałego punktu prac Komisji jakim są sprawy bieżące oraz
opiniowanie uchwał, do których stosowne rekomendacje zostaną przedstawione w odpowiednich
punktach porządku obrad.

d) Jacek Chowaniec- przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury

Posiedzenie Komisji Oświaty i Kultury odbyło się 23 kwietnia 2025 r. o godzinie 14.00 w Urzędzie
Gminy Wilkowice. W posiedzeniu udział wzięto pięciu członków komisji oraz Wójt Gminy Wilkowice,
Skarbnik Gminy Wilkowice i Dyrektor ZOSiP. Pani Dyrektor ZOSiP omówiła i przedstawiła aktualne
plany remontowe placówek oświatowych. Komisja po zapoznaniu się z tymi planami dokonała
podziału środków z budżetu. Następnie Pani Dyrektor Barbara Jaworska przedstawiła wyniki
rekrutacji na nowy rok szkolny 2025/2026 w przedszkolach i szkołach podstawowych Gminy
Wilkowice. Udzieliła również informacji na temat pozyskania środków zewnętrznych dla Szkoły
Podstawowej nr l w Bystrej. Komisja po burzliwej dyskusji dokonała weryfikacji zapisów regulaminu
nagradzania uczniów za osiągnięcia dydaktyczne i sportowe. Członkowie komisji zapoznali się
z rachunkami za energię elektryczną w placówkach, w których została zainstalowana fotowoltaika.
Została również poinformowana o montażu kompensatorów mocy biernej w tych placówkach, które
powinny obniżyć koszty energii. Komisja zapoznała się z informacją o liczbie uczniów w przedszkolach
niepublicznych. Przeprowadzono dyskusję, w której zwrócono uwagę na potrzebę większej reklamy
i promocji przedszkoli publicznych, ich atrakcyjnej i bardzo dużej ofercie zajęć oraz prawdopodobnej
potrzebie wydłużenia czasu pracy tych placówek. Wszystkie punkty posiedzenia zrealizowano
w całości.

e) Katarzyna Pilarz - przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych

Posiedzenie Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych odbyło się 24 kwietnia 2025 r.
o godzinie 15:00 w Urzędzie Gminy w Wilkowicach przy ul. Wyzwolenia 25. W obradach uczestniczyło
pięciu członków Komisji, Przewodnicząca Rady Gminy Wilkowice Alina Macher, a także Dyrektor
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Gabriela Hamerlak-Ciurla, Kierownik Samodzielnego
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej Elżbieta Chalecka, Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu
i Rekreacji Marek Kubica, Zastępca Wójta Gminy Wilkowice Sławomir Filapek oraz Przewodniczący
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Dariusz Jakowenko.

W toku realizacji porządku posiedzenia Komisja szczegółowo przeanalizowała przedłożone
sprawozdania za rok 2024: sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz
sprawozdanie z działalności Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej (SGZOZ).
Dodatkowo uzupełniono sprawozdania przekazane w grudniu 2024 roku, obejmujące sprawozdanie
z realizacji otwartego konkursu ofert na rok 2025 w zakresie wspierania i upowszechniania kultury
fizycznej, sportu oraz zdrowia, a także z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok.
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag do przedstawionych podsumowań sprawozdawczych;
zostały one jednogłośnie przyjęte w drodze przeprowadzonych głosowań.

W dalszej części spotkania Dyrektor GOSiR Marek Kubica przedstawił informację na temat
aktualizacji harmonogramu korzystania z obiektów sportowych w gminie. Wyjaśnił, że od l kwietnia
obowiązują nowe umowy na użytkowanie hal i boisk (ważne do końca października), a miesięczne
rozpiski harmonogramu są dostępne na stronie internetowej GOSiR. Pomimo wysokiego
zapotrzebowania na infrastrukturę sportową, bieżąca sytuacja jest opanowana, choć w wyjątkowych
przypadkach konieczne jest korzystanie z obiektów poza gminą, na przykład w Szczyrku. Dyrektor
poinformował również, że GOSiR przejął realizację programu "Umiem pływać", w ramach którego
90 uczniów z gminnych szkół podstawowych (po 15 uczniów z każdej placówki) ma zapewniony
transport z opiekunem, wstęp na pływalnię oraz instruktora nauki pływania.

W części dotyczącej spraw bieżących podniesiono temat inicjatywy utworzenia województwa
podbeskidzkiego. Komisja jednogłośnie poparła wniosek wypracowany podczas posiedzenia Komisji
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Rewizyjnej, skierowany do Rady Miasta Bielska-Białej, dotyczący konieczności przedłożenia szerszych
informacji w zakresie planowanej strategii takiego przedsięwzięcia. Dodatkowo Dyrektor GOPS
omówiła przygotowywaną ocenę zasobów pomocy społecznej, obejmującą lata 2023 i 2024 oraz
plany na rok 2025. Następnie Kierownik SGZOZ zaprezentowała zarys planowanego programu "Moje
Zdrowie", który ma zastąpić program 40+.

Komisja również przeanalizowała przedłożoną do zarekomendowania uchwałę, która zyskała
jednogłośną rekomendację do przyjęcia przez Radę Gminy, co zostanie również przedstawione
w stosownym punkcie dzisiejszego posiedzenia Rady. Posiedzenie zakończono o godzinie 17:15.

13. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia "Programu zniżek "Karnet 65" dla mieszkańców Gminy Wilkowice",

Przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Katarzyna Pilarz jednogłośnie
zarekomendowała Radzie Gminy Wilkowice projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia "Programu zniżek "Karnet 65" dla mieszkańców Gminy Wilkowice",

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie wprowadzenia "Programu zniżek "Karnet 65" dla mieszkańców Gminy
Wilkowice", została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr XVI/105/2025.

b) przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2024 r.,

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka jednogłośnie
zarekomendowała Radzie Gminy Wilkowice projekt w/w uchwały.

Przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych Katarzyna Pilarz zarekomendowała
Radzie Gminy Wilkowice projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki
Zdrowotnej w Wilkowicach za 2024 r.,

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
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Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Byś ko

Uchwała w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Gminnego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wilkowicach za 2024 r., została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr
XVI/106/2025.

Ponadto P. Przewodnicząca Rady dodała, że Samodzielny Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej
wWilkowicach zachowuje płynność finansową.

c) przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami
powiatowymi,

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka
zarekomendowała Radzie Gminy Wilkowice projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi drogami powiatowymi,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Jordan Barański, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda,
Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz,
Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Jacek Chowaniec

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie przyjęcia od Powiatu Bielskiego zadań dotyczących zarządzania publicznymi
drogami powiatowymi, została podjęta przy 13 głosach "za" i l głosie "wstrzymującym się'
/ otrzymała nr XVI/107/2025.

d) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice,

Nad projektem w/w uchwały pracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca dodała,
że radni otrzymali pełną dokumentacje w tej sprawie.

Przewodniczący komisji P. P. Wałeczek przedstawił uzasadnienie i rekomendację Radzie Gminy
Wilkowice w/w uchwały.

Przewodnicząca Rady P. A. Macher poinformowała, że radna M. Olma złożyła oświadczenie, w którym
zwróciła się z prośbą o wyłączenie z głosowania na mocy art. 25a ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
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o samorządzie gminnym, który mówi cyt. "Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie, ani
w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego".

Głosowano w s rawie:

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice,

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr
Wałeczek

BRAK GŁOSU (l)
Małgorzata O l m a

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilkowice, została przyjęta
jednogłośnie przy czym radna M. Olma wyłqczyła się z głosowania nad w/w uchwałq. Uchwała ta
otrzymała nr XVI/108/2025.

e) przekazania wniosku według właściwości,

Nad projektem w/w uchwały pracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca dodała,
że radni otrzymali pełną dokumentacje w tej sprawie.

Przewodniczący komisji P. P. Wałeczek przedstawił uzasadnienie i rekomendację Radzie Gminy
Wilkowice w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

przekazania wniosku według właściwości,

W niki losowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwafa w sprawie przekazania wniosku według właściwości, została podjęta jednogłośnie
/ otrzymała nr XVI/109/2025.
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f) rozpatrzenia pisma z dnia 26 marca 2025 r. zatytułowanego: "wniosek o udzielenie informacji
publicznej w przedmiocie źródeł pochodzenia środków na wypłatę odprawy na mocy art. 20 KN",

Nad projektem w/w uchwały pracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca dodała,
że radni otrzymali pełną dokumentacje w tej sprawie.

Przewodniczący komisji P. P. Wałeczek przedstawił uzasadnienie i rekomendację Radzie Gminy
Wilkowice w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

rozpatrzenia pisma z dnia 26 marca 2025 r. zatytułowanego: "wniosek o udzielenie informacji
publicznej w przedmiocie źródeł pochodzenia środków na wypłatę odprawy na mocy art. 20 KN"

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie rozpatrzenia pisma z dnia 26 marca 2025 r. zatytułowanego: "wniosek
o udzielenie informacji publicznej w przedmiocie źródeł pochodzenia środków na wypłatę odprawy na
mocy art. 20 KN", została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr XVI/110/2025.

g) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.,

P. Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy
Wilkowice na 2025 r. Planuje się wprowadzenie następujących zmian:

- zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 98.307,00 zł. Całość tej kwoty to
zwiększenie dochodów bieżących oraz dochody własne zwiększają się o 79.457, 00 zł. Natomiast
dochody z dotacji zwiększają się o 18. 850, 00 zł.

- zmniejszenie wydatków budżetu gminy o kwotę 46. 693, 00 zł. Zwiększone zostają wydatki
bieżące o 99.717,00 zł. Natomiast zmniejszone zostają wydatki majątkowe o kwotę 146.410,00 zł.

P. Skarbnik zasygnalizowała, że po wprowadzeniu w/w zmian plan dochodów będzie wynosił
107. 892. 415, 89 złotych, plan wydatków 110. 047. 795, 22 złotych, a planowany deficyt budżetowy
będzie wynosił 2. 155. 379, 33 złotych.

Źródłem pokrycia planowanego deficytu budżetowego w kwocie 2. 155. 379, 33 złotych będą:
l) przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków

określonych wart. 5 ust. l pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania
finansowanego z udziałem tych środków w kwocie 2. 126.128,43 złotych,

2) przychody jst z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 29 250,90 złotych,
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P. Skarbnik dodała, że zaproponowane zmiany powodują również zmiany w załączniku nr 3 wydatki
majątkowe budżetu gminy, w załączniku nr 4 przychody i rozchody budżetu gminy i w załączniku nr
7 zestawienie dotacji planowanych do udzielenia z budżetu gminy, w załączniku nr 8 dochody
i wydatki zadań realizowanych na podstawie porozumień z innymi jst i w załączniku nr 10 dochody
i wydatki z nich finansowane na zadania wynikające z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku
w gminach, jak również w załączniku nr 14 wydatki realizowane przez jednostki pomocnicze Gminy
Wilkowice.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka
zarekomendowała Radzie Gminy Wilkowice projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.,

W niki tasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r., została podjęta
jednogłośnie i otrzymała nr XVI/111/2025.

h) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice.

P. Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Wilkowice. Zaproponowane zmiany obejmują tylko rok 2025, dostosowując dane,
które mają być zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej do zmian w budżecie podjętych powyżej
w uchwale w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Wilkowice na 2025 rok oraz
wprowadzonych zarządzeniami Wójta. Zostały wprowadzone trzy nowe przedsięwzięcia
zarządzeniem Wójta, są to zadania współfinansowane środkami Unii Europejskiej. Realizowane przez
trzy przedszkola publiczne w Mesznej, w Bystrej i w Wilkowicach nazwa tego zadania to "Cyfrowi
eksperci w przedszkolach w podregionie bielskim, gliwickim, rybnickim i tyskim" w kwocie dla
każdego przedszkola 6 366,00 zł.

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska Bożena Maślanka jednogłośnie
zarekomendowała projekt w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice.

W niki fasowania

Za: 14, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (14)
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Jordan Barański, Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz,
Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice,
została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr XVI/112/2025.

14. Przyjęcie protokołu z sesji XIV/2025 z 12 marca 2025 r. oraz XV/2025 z 26 marca 2025 r

Radni otrzymali w/w protokoły do zapoznania się. Uwag nie wniesiono.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji XIV/2025 z 12 marca 2025 r.

W niki losowania

Za: 10, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Za (10)
Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma,
Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (4)

Jordan Barański, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda

NIEOBECNI (l)
Adam Bysko

Protokół z sesji XIV/2025 z 12 marca 2025 r. został przyjęty przy 10 głosach "za" i 4 głosach
"wstrzymujących się".

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji XV/2025 z 26 marca 2025 r.

W niki tasowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

W niki imienne:

Jacek Chowaniec, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena
Maślanka, Małgorzata Olma, Patrycja Panek, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (2)
Jordan Barański, Krzysztof Krajewski

NIEOBECNI (l)
Adam By s ko
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Protokół z sesji XV/2025 z 26 marca 2025 r. został przyjęty przy 12 głosach "za" i dwóch głosach
"wstrzymujących się".

15. Wolne wnioski, komunikaty.

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o następujących pismach:

- 15 kwietnia 2025 r. wpłynęło pismo - ponaglenie w sprawie skargi na brak działania w związku ze
skargą z dnia 11 marca 2025 r. Poinformowała, że w/w pismo zawiera wniosek o pilną interwencję
w sprawie zniszczenia drogi dojazdowej do posesji w Bystrej. Pismo zostało przekazane do Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji w celu dalszego procedowania nad sprawą.

- ze Stowarzyszenia Regionalnego "Beskidzki Dom", który zwraca się z apelem: cyt. "Naszym celem
jest zwrócenie uwagi na konieczność pielęgnowania naszej tożsamości oraz przypomnienie
o wyjątkowym dziedzictwie kulturowym i historycznym Żywiecczyzny oraz wskazanie zagrożeń
wynikających z błędnej nazwy województwa śląskiego". Pismo jest dostępne do zapoznania się
w Biurze Rady.

- 29 kwietnia 2025 r. pismo dotyczące działalności Nadleśnictwa Jeleśnia. W piśmie zawarty jest link,
który dotyczy raportu na temat działalności Nadleśnictwa Jeleśnia w roku 2024 wraz z planami na rok
2025. Pismo jest dostępne do zapoznania się w Biurze Rady.

Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku z wnioskami wypracowanymi na
komisjach wystosowała pismo do Przewodniczącej Rady Miasta w Bielsku-Białej z prośbą
o przedstawienie szczegółowych informacji na temat utworzenia województwa podbeskidzkiego.
w nawiązaniu do pisma z 5 marca 2025 r. w sprawie zainicjowania działań i utworzenia województwa
podbeskidzkiego.

16. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła sesję, wypowiadając formułę:
"Zamykam XVI" sesję Rady Gminy Wilkowice kadencji 2024-2029".

Przewodnicząca
Rady Gminy Wilkoyi/ice

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

Karolina Stempień

^J mgr Alina Macher

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załgcznik do protokołu z 30 kwietnia 2025 r.

Do w/w protokołu zataczane sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porzgdku obrad.
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